
Technische vraag CU inzake verkeersplateaus verwijderen op de Stationsweg.  
 

 
Geachte heer Scheigrond, beste Lukas, 
 
U stuurde onderstaande vraag over het besluit van college om de verkeersplateaus op de 
Stationsweg te verwijderen. Hierbij beantwoord ik uw vraag. 
 
Vraag 
Wat leert het college van deze gang van zaken waardoor dit de volgende keer voorkomen kan 
worden? 
 
Antwoord 
De overlast van deze verkeersmaatregel op de omgeving is, ondanks de maatregelen/vormgeving om 
mogelijke overlast te voorkomen, hoger dan vooraf ingeschat. Overigens is het inschatten van de 
mate van overlast maar ook het beoordelen hiervan lastig omdat overlast door iedereen anders 
wordt ervaren. Het contact zoeken met bewoners en de omgeving kan daarom bijdragen aan het 
maken van een betrouwbaardere inschatting.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Sander de Graaf  
verkeerskundige 
afdeling Vastgoed en Infrastructuur 

 
Postbus 63, 3770 AB Barneveld 
s.degraaf@barneveld.nl 
(0342) 495 907 / 06-11194085  
 

mailto:s.degraaf@barneveld.nl

